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Actielijst commissievergadering EFTR           Kalenderjaar 2016/2017 

           
Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

25.04.16 06.04.16    

  Voorstel college betreffende verhogen 

evenementenbudget 2016. 
 
 
 
 
 
 
 
 
De heer Weerts zou de analyse het liefst 
voor vaststelling van de begroting 
ontvangen, al kan hij zich voorstellen dat 
dit moeilijk is. 

De evaluatie kosten/baten wordt 
gemaakt en men mag van wethouder 
Vermeer aannemen dat die besproken 
wordt. Als de raad daar straks een 
overzicht van wil hebben is dat wellicht 
te maken, hij zal dit overleggen met de 
ambtenaren van de afdeling Middelen. 
Het gaat over grote bedragen, dus de 
gesprekken duren lang. 
 
Wethouder Vermeer doet zij best maar 
kan niets beloven want hij denkt niet 
dat het lukt om dan alles op een rijtje 
te hebben. 

Bekeken wordt of en zo ja hoe het 

vergelijkende overzicht kosten/baten 

ontwikkeld kan worden. Een dergelijke 

vergelijking zal altijd arbitrair blijven 

omdat er geen objectieve maatstaven 

en/of berekeningswijzen zijn die een 

betrouwbaar beeld kunnen geven wat 

nu de totale kosten en baten als gevolg 

van evenementen voor onze gemeente 

zijn. 

11.07.16 22.06.16    

  Rondvraag fractie CDA inzake 

parkeermeters 

 

Volgens de heer Knubben is de meter op 

het Berkelplein regelmatig stuk 

 

Wethouder Vermeer antwoordt dat dit 
voor de rolschaatsbaan geldt. Wat het 
Berkelplein betreft heeft de heer 
Knubben gelijk. Hij zal hier morgen 
meteen actie in ondernemen, in ieder 
geval vragen hoe dit zit. 

 

11.07.16 04.07.16    

  Voorstel college betreffende kadernota 

2016: Ten aanzien van de vraag over de 

Polfermolen was het antwoord van het 

college dat de directie er alles aan gedaan 

heeft om invulling te geven aan de 

bezuinigingsopgave. De heer Knubben zou 

hier graag een duidelijke onderbouwing 

over ontvangen, of dit wel juist is. Want de 

cijfers gezien hebbende kan hij zich daar 

niets bij voorstellen. De wethouder hoeft 

Wethouder Meijers zal proberen een 

lijst op te stellen van wat er getracht is, 

want men heeft uiteraard diverse zaken 

getracht. 
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deze vraag nu niet te beantwoorden, maar 

hij wil hier graag voor 11 juli a.s. 

duidelijkheid over hebben.  

10.10.16 21.09.16    

  Gewestelijke aangelegenheden Extra aangevraagde subsidie bij de 

provincie loopt via de BOS-groep. Ten 

aanzien van voortgang houdt het college 

de vinger aan de pols. 

 

08.11.16 26.10.16    

  Voorstel college betreffende vaststellen 

programmabegroting planjaren 2017-2020. 

Reconstructie provinciale weg 
Houthem: raad in stelling brengen na 
aanbesteding: formeel hoeft het college 
dit niet te doen, maar hij neemt dit mee 
naar het college zodra de aanbeste-
dingsresultaten binnen zijn. 
 
 
Evaluatie evenementenbeleid: omdat 
wethouder evenementen niet aanwezig 
is zegt hij toe dit na te vragen. 
 
Extra middelen om 
kapitaalsvernietiging binnen 
onderhoud kapitaalgoederen te 
voorkomen: de budgetten zijn 
vastgesteld. Indien de raad tot de 
afweging komt dat het te weinig of te 
veel is, is het aan de raad daar een 
wijziging in aan te brengen. Hij zegt toe 
deze vraag mee terug te nemen naar het 
college en deze vraag schriftelijk te 
beantwoorden. 

Besprekingen rondom financiering 
totaalproject Reconstructie provinciale 
weg Houthem (inclusief WIJ-land) 
Bevinden zich in afrondende fase. 
Vooralsnog lijkt het erop dat er geen 
extra gemeentelijke bijdrage nodig is. 
Raad zal worden geïnformeerd zodra er 
uitsluitsel van de Provincie is. 
 
 
 
Overmatige bezuinigingen op onderhoud 
kunnen leiden tot hogere kosten bij 
reparatie/reconstructie. Hier dient 
rekening mee gehouden te worden bij 
de bepaling van de het gewenste 
onderhoudsniveau en de daarbij 
behorende budgetten. Bijvoorbeeld 
wegen: matig of geen onderhoud leidt 
tot kapitaalsvernietiging (vernietiging 
van kapitaalgoederen) en brengt 
relatief hogere kosten met zich mee in 
het geval dat reparatie-onderhoud niet 
meer mogelijk is maar tot totaal-
reparatie of reconstructie dient te 
worden over gegaan. Andere 
voorbeelden zijn Groen en 
Verkeersborden. 
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19.12.16 30.11.16    

  Voorstel college betreffende consequenties 

professionalisering Kerststad 

Openingstijden politiebureau: hier gaat 

de gemeente niet over, het is alleen 

mogelijk hier ongerustheid over uit te 

spreken. Wethouder Vermeer zegt toe 

dit kenbaar te geven bij de politie. 

 

Evaluatie activiteiten 2015: dit had in 

januari/februari 2016 moeten 

plaatsvinden, dit is helaas niet gelukt. 

Hij zegt toe dat de evaluatie over de 

activiteiten in 2016 in de 2e vergadering 

van 2017 aan de raad wordt voorgelegd, 

de signalen vanuit de hulpdiensten en 

het RUD worden hier eveneens in 

meegenomen. 

 
Het is de bedoeling het organiseren van 
evenementen helemaal opnieuw te 
belichten. Het voornemen is om het 
uitvoeren van evenementen en de 
daarbij behorende 
verantwoordelijkheden helemaal buiten 
het gemeentehuis te zetten, zodat voor 
de gemeente slechts een regiefunctie 
overblijft. Zodra een en ander handen 
en voeten krijgt wordt dit aan de raad 
voorgelegd. 

Het geld dat door de gemeente wordt 

uitgegeven aan alle zaken die nu buiten 

gebeuren: straks komt het college 

opnieuw naar de raad om te kijken 

welke kosten na alle redelijkheid voor 

de gemeente kunnen zijn en welke 

kosten neergelegd kunnen worden bij de 

mensen die het meest baat hebben bij 

die evenementen; 
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Wethouder Vermeer doet zijn best een 
brede evaluatie van Kerststad 2016 in 
het begin van 2017 aan de raad voor te 
leggen en de evaluatie van het 
evenementenbeleid voor de 
Kaderbriefbehandeling. 

  Voorstel college betreffende tweede 

algehele bijstelling begroting 2016 

(najaarsnota) 

 

Tijdens de programmabegroting is reeds 

aangekondigd dat er in de loop van 2017 

een nieuw voorstel aan de raad wordt 

voorgelegd, want men kan niet 

roekeloos blijven bezuinigen op de 

ambtelijke organisatie. 

 

Stand van zaken onder uitputting: dit 

wordt pas in maart 2017 helder, als alle 

verrekeningen etc. binnen zijn. 

 

  Voorstel college betreffende kosten voor 

inhuur specialistische kennis en 

noodzakelijke mitigerende 

(beschermings)maatregelen groeven en 

vleermuizen 

Door dit proces kwam men er achter dat 

ook op andere zaken de vergunningen 

niet op orde zijn, bijvoorbeeld voor de 

activiteiten in groeven. De Cave 

Experience is aan de kerstmarkten 

gekoppeld om ervoor te zorgen dat die 

onder deze vergunning valt. Verder zijn 

hier nog geen vragen over gesteld, maar 

ook dit wordt bekeken om te voorkomen 

dat zich de problemen van vorig jaar 

opnieuw voordoen. 

 

13.02.17 25.01.17    

  Bespreekpunt reserve exploitatie 

personeel. 

 

Het presidium wordt voorgesteld ten 

aanzien van de Polfermolen begin juni 

een extra raadsvergadering te beleggen. 

Het wethouder Meijers verstandig het 

thema exploitatie personeel daarbij te 

betrekken. 

 

  Raadsinformatiebulletin (48) 

reclameborden gemeentegrot. 

Wethouder Meijers heeft de borden 

gezien maar hij is niet op de hoogte van 

de huidige status.  
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Burgemeester Eurlings zal zo spoedig 
mogelijk nagegaan wat de stand van 
zaken is, zeker omdat de in het 
raadsinformatiebulletin genoemde 
datum van 15 januari 2017 is verstreken. 
Uiterlijk volgende week wordt de raad 
geïnformeerd over de stand van zaken. 

10.04.17 22.03.17    

     

     

 


